
Jak s odstupem pár týdnů vnímáš ten historický úspěch v podobě postupu? Když jsi  

přicházel do Vraného, zapřemýšlel si někdy o něčem podobném?  

Jsem samozřejmě nesmírně rád, že se nám podařilo uspět. Odměna za kvalitní práci je vždy 

příjemná a v tomto případě, když je to po společné práci více lidí je i radost větší pro všechny 

hráče, vedení i fanoušky. Je to prostě skvělé! 

Ale trošičku popořádku. Když se vrátím o ty dva a půl roku nazpět, tak už Michalem Davidem 

jsme položili základní kameny této skvělé party. Míša v létě z pracovních důvodů skončil, ale 

my jsme s Karlem Pražákem, Vaškem Dandou a vedením klubu  byli ve shodě, že je nutností 

pokračovat ve Vraném v budování nového týmu. Vsadili jsme na mladé pušky, kterými jsme 

postupně doplňovali ten základ okolo Maliny, Kaldy, Galboše a dalších. Velkou roli, hlavně ze 

začátku (a vlastně i teď na jaře-Slaný) hrál i vranský nezmar Bakero. Ne všechno se nám hned 

dařilo na 100%, ale pokroky byly ať herně tak výsledkově.  

Takže možná, vlastně určitě, jsem před těmi dvěma roky nepřemýšlel o postupu do 

krajského přeboru. A kdybych teď říkal, že ano, tak bych kecal. Ale věřil jsem tomuto 

receptu: kvalita, mládí, práce, dobrá parta a pokora. 

Co bylo klíčem úspěchu? Prý se moc nepovedla zimní příprava a přesto jaro bylo  

výsledkově excelentní.  

Hmm. Zima a hlavně pak zimní příprava, tak z toho mi ještě dnes běhá mráz po zádech. Pro 

mě osobně jednoznačně nejtěžší, nejsložitější a nejhorší období v Agros areně. Mrazy, sníh, 

špatné klimatické podmínky, opakované nemoci hráčů, pracovní absence, rušení přípravných 

utkání. To byl fakt mazec! Těžké, hodně těžké. Nemám však ve zvyku se vzdávat a i do 

mančaftu jsme tuto myšlenku pumpovali. Takže ty jarní výsledky byly možná i za výdrž  Ba 

ne, recept jsem již říkal v předchozí otázce. A do startu jara jsme nešli s nějakými 

postupovými ambicemi. Začali jsme však dobře, pokračovali lépe a dopadlo to skvěle. A to i 

přes velmi nepříjemné absence (vyloučení, zranění). Osa však držela a neméně důležité bylo, 

že i ti hráči, kteří naskočili z lavičky, tak to s pomocí zkušenějších zvládli. 

I když hecíř „Urbi“ to mlel celé jaro: „Prostě dobrá zimní příprava“  

Co jsi v průběhu  působení  ve  Vraném  postrádal  a co bys naopak ocenil?  

Začnu obráceně, co bych ocenil? Krásný areál, fajn lidi, dobrá parta, legrace, pracovitost a 

nadšení. To jsou přece samé fajnovky nebo ne? Pro mě ano. podtržené ano! 

A co jsem postrádal? Nevím, jestli se dá říci postrádal. Možná se to nebude někomu líbit, ale 

já si to neodpustím. V zimě nebo spíše ještě před zimní přestávkou jsme se rozhodli 

s vedením, že nebudeme kádr do přípravy rozšiřovat. Že vsadíme na dorostence (vranské 

dorostence). Ročník „94“, který má před sebou v létě přechod do kategorie mužů. Vtáhneme 

je do zimní přípravy, ať se postupně adaptují na dospělý fotbal. Věnovali jsme tomu společně 

s vedením hodně energie, času, debat a pohovorů. Výsledek? Bohužel nula!. Přiznám se, že 



to jsem do dnešního dne nepochopil a vnímám to tak trochu i jako svou osobní prohru. Právě 

v těžkých chvílích a absencích hráčů z kádru „A“ týmu se jakoby zapomínalo, že jsme všichni 

Sokol Vraný. Trošku více srdíčka, pokory a sounáležitosti ke klubu. Omluvou budiž snad jen 

skutečnost, že tyto problémy jsou fenoménem doby i jinde a v jiných činnostech.  

Jaké bys tipoval umístění v krajském přeboru se současným  kádrem? 

Tipovat? To ne!!! To mi nikdy moc nešlo. Možná Jarda Rainer, ten by věděl. Jeho tipy na 

výsledky po celém světě byly vždy excelentní (vždy je tedy říkal zásadně až po)                                                                 

Prioritou bude alespoň podle mého názoru udržet mančaft pohromadě a nepochybně také 

kádr rozšířit minimálně o dva,tři borce. Klukům určitě prospěje trošku více konkurenčního 

prostředí. Ale to je již práce pro někoho jiného. Za sebe však jednoznačně říkám:  

JÁ jim VĚŘÍM! Koneckonců jako vždy. 

 

Jirka Pazdera s trofejí za postup do krajského přeboru a redaktorem sokolského webu 

„Bakerem“  


